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VERSLAG 

VERGADERING COMMISSIE 2  
van woensdag 4 december 2019 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Der Kinderen Annemie - voorzitter 
Segers Peter, El Yakhloufi Achraf, Nietvelt Ludwig, van Dongen Savannah, Wannes Starckx, Van Steenbergen 
Jan, De Quick Dieter, Elst Rudy, Voordeckers Bart - raadsleden 
Verheyen Kelly, Luc Op de Beeck - schepen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Schafraet Wout - raadslid 
 
Waren eveneens aanwezig 
Luc Debondt – raadslid, 
Lieve Lenaerts – coördinator DoorElkaar, 
Lien Van Rossem – OCMW, 
Kaat Raeymaekers – OCMW, 
Ruben Luyckx – OCMW, 
Leen Geudens - Manager, 
Pers, 
Publiek. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Convenant ‘doorelkaar’ 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Lieve Lenaerts toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers vraagt of alle scholen van Turnhout ingaan op dit voorstel. 

Niet alle scholen zijn even enthousiast. Wel zijn alle scholen bereikt.  De intensiteit is wel verschillend 
per school. 

Dieter De Quick verwijst naar de meertalige bibliotheek en vraagt of dit geen achteruitgang betekent voor het 
lezen van het kind. Volgens hem is het beter om enkel nederlandstalige boeken in de bibliotheek te zetten. 

Hoe beter men in eigen taal leest, hoe beter men in het nederlands gaat kunnen lezen. 
De bedoeling is niet alleen te lezen maar ook om met respect ter sprake te brengen dat er verschillen 
zijn bij de mensen. Een meertalige bibliotheek heeft ook tot doel om ouders te bereiken. 

Vanuit het publiek begrijpt men volkomen dat men voor verschillende netten het project heeft opgezet en vindt dit 
zeker goed. Spijtig is wel dat in de presentatie enkel maar referenties werden gegeven vanuit het Katholieke net. 

Daar was even niet op gelet, maar er zijn er zeker ook van buiten het Katholieke net. 
 
Addendum beheersovereenkomst OCMW Turnhout - Zorggroep Orion 
Dit punt werd reeds op een erdere commissie toegelicht. 
 
Statuten vzw Eerstelijnszone Kempenland. ToetredintgTurnhout als gemeente tot de Algemene 
Vergadering van ELZ Kempenland en aanduiding van bestuurders in de Zorgraad (het beheersorgaan) en 
een vertegenwoordiger in de Algemene Vergadering 
Toelichting stand van zaken Eerste lijnszones 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Lien Van Rossum toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers vraagt welke de relatie is tussen de eerste lijnszone en de hulpverleningszone. Hij vindt het 
alleszins raar dat het twee verschillende afgebakende gebieden zijn. 

Dit is organisch zo gegroeid op basis van het aantal inwoners.  
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Bart Voordeckers zou graag willen zien dat de beide zones met elkaar zouden overleggen. Hij verwijst naar het 
regeerakkoord waarin staat vermeld dat structuren op elkaar moeten afgestemd worden. Hij vraagt om daar toch 
goed op te letten. 
 
Klusdienst VZW WEB – samenwerkingsovereenkomst 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Ruben Luyckx toelichting bij dit punt. 
Eric Vos stelt voor om de discussie over doelgroepen open te trekken. 
Jan Van Steenbergen merkt op dat in andere gemeenten de klusdienst bekender is dan bij ons. 
Wannes Starckx merkt op dat het niet altijd duidelijk is wat mag en kan. Hij stelt voor om als Stad dit proberen te 
stroomlijnen. 
Bart Voordeckers vraagt waarom de klusdient zo weinig gevraagd wordt. 

Oorspronkelijk was er een spanningsveld tussen de Troef en Web Assist. 
Peter Segers voegt er aan toe dat oorspronkelijk Vlaanderen het systeem financierde. 
Nadien is het Web een bedrag per inwoner gaan vragen wat nadelig was voor Turnhout. Via de 
Stadsregio werd toen geprobeerd om per uur aan de gemeenten een bijdrage te vragen in plaats van 
per inwoner, maar dit is niet gelukt. Een financierong per uur zou alleszins eerlijker zijn dan een 
financiering per inwoner. 

Wannes Starckx merkt op dat wanneer men als Stad het project geld geeft, men er ook op moet kunnen rekenen 
dat de mensen hun probleem opgelost wordt. 
 
Budget 2020 en Meerjarenplan 2020-2025 met betrekking tot de diensten van deze commissie 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven schepen Kelly Verheyen en schepen Luc Op de Beeck elk voor hun 
bevoegdheid toelichting bij dit punt. 
 
Punten agenda gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
 
Jan Van Steenbergen vraagt of het mogelijk is om de ppt die op de commissie gebruikt wordt vooraf toegestuurd 
te krijgen. 

Jan Van rompuy merkt op dat dit praktisch vrijwel nooit haalbaar is. De meeste ppt’s krijgt hij pas de dag 
van de commissie binnen en vaak zelfs maar enkele uren voordien. 

Eric Vos stelt voor om eventueel voor bepaalde onderwerpen het te doen. 
 
Luc Debondt vraagt of er info kan gegeven worden over de huurbereking van de sociale woningen van de Ark. 

Schepen Kelly Verheyen merkt op dat dit een terechte vraag is en verduidelijkt dat de Ark hiermee bezig 
is en deStad de cijfers nog niet heeft verkregen. 

Eric Vos is van mening dat er in verband met de herberekening een duidelijk signaal naar Vlaanderen moet gaan. 
Bart Voordeckers stelt voor om volgende commissie de Ark hiervoor uit te nodigen.. 
 
 
Jan Van Rompuy 
Commissiesecretaris 


